
Het is onbegrijpelijk dat men met dit voorstel komt aandragen. Zij die hierover beslissen weten niet waarover ze 
praten, ze oordelen van achter hun bureau. 
Ik zou wel eens willen weten hoeveel van de 150 kamerleden het verschil kennen tussen de haas en het konijn.
Het is altijd zo hier in Nederland dat de hardste schreeuwers (partij van de dieren etc.)  gehoord worden en zij die 
jaarlijks honderden uren in het veld vertoeven en weten waarover ze het hebben, niet serieus worden genomen 
en/of gehoord.
Het zijn juist de jagers die het veld intrekken, die met eigen ogen zien hoe de stand is.
En als je gaat tellen doe dat niet alleen overdag maar ook s-avonds met het warmtebeeld.
Jagers hebben er zelf ook groot belang bij dat de stand van het kleinwild op een goed niveau blijft. 
Geen konijnen/hazen dan ook geen jacht op kleinwild. 
Denken ze in Den Haag dat de jagers zo dom zijn het zover te laten komen?
Jagers zijn niet van het “doodschieten”, ze zijn van het beheren. 
Men dient jagers meer mogelijkheden te bieden, zonder allerlei papieren rompslomp, om predatoren te bestrijden.
Vooral die zijn de grootste “killers” in het jachtveld en Niet de Jagers. 
Een vermaarde Universiteit als Wageningen maakt zich toch compleet belachelijk als ze 1950 als uitgangspunt 
nemen in hun onderzoek.
Waar hebben we het over!
Bij ons in het jachtveld is de stand van het kleinwild prima, het aantal stijgt alleen maar, daar zorgen we voor.
Laten ze zich in  Den Haag met andere belangrijkere/schrijdende zaken bezighouden.
Laat het beheer van de jachtvelden over aan De Jagers. Zij zijn hiervoor opgeleid!

JAV
Nijverdal
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